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Δ Ε Λ Τ Ι Ο  Τ Υ Π Ο Υ  

   
Συνάντηση ΤΕΕ/ΤΚΜ � ΔΣΘ 

  
Αναγκαιότητα το νέο δικαστικό μέγαρο 

Ποιες προϋποθέσεις θέτει το ΤΕΕ/ΤΚΜ 

  
Συνάντηση εργασίας με τον πρόεδρο και μέλη της Δ.Ε. του ΤΕΕ/ΤΚΜ είχε σήμερα ο πρόεδρος του 
Δικηγορικού Συλλόγου Θεσσαλονίκης κ. Μανόλης Λαμτζίδης και το μέλος της διοίκησης του Συλλόγου 

κ. Ελευθέριος Μυλωνάς. 
Η συνάντηση έγινε στο νέο κτίριο του ΤΕΕ/ΤΚΜ και η συζήτηση επικεντρώθηκε στο θέμα της ανέγερσης 
νέου δικαστικού μεγάρου. Και οι δύο πλευρές συμφώνησαν στην αναγκαιότητά κατασκευής ενός 
σύγχρονου και λειτουργικού κτιρίου, το οποίο θα αποτελέσει «κόσμημα» για την πόλη της 
Θεσσαλονίκης. 
Ο πρόεδρος του ΤΕΕ/ΤΚΜ κ. Τάσος Κονακλίδης υπογράμμισε ότι το νέο κτίριο οφείλει να γίνει με 
αρχιτεκτονικό διαγωνισμό, στο πλαίσιο ενός συνολικού σχεδιασμού δημοσίων κτιρίων. Τόνισε 

πως το ΤΕΕ/ΤΚΜ είναι διατεθειμένο να βοηθήσει για την υλοποίηση του στόχου μέσα στο πλαίσιο Αρχών 
που διέπουν την πόλη. 
Σε ότι αφορά το ενδεχόμενο ανέγερσης νέων δικαστηρίων σε χώρο του λιμανιού Θεσσαλονίκης, 
επανέλαβε τις πάγιες θέσεις του Τμήματος, οι οποίες έχουν διατυπωθεί επανειλημμένως τα τελευταία 

χρόνια. 
Σύμφωνα με το ΤΕΕ/ΤΚΜ «το τμήμα του λιμανιού που υποδέχεται άλλες αστικές χρήσεις δεν αποτελεί 
και δεν πρέπει να αντιμετωπίζεται σαν οικόπεδο προς ανοικοδόμηση, αλλά είναι χώρος λειτουργικά 

ενταγμένος στο λιμάνι που διατηρεί το λιμενικό του χαρακτήρα». ’λλωστε, το εγκεκριμένο ΓΠΣ 
Θεσσαλονίκης στην περιοχή του λιμανιού προβλέπει χρήση για εγκαταστάσεις μαζικών μεταφορών κι 
ήπιες επεμβάσεις. 
Ο κ. Κονακλίδης κατέληξε λέγοντας πως το ΤΕΕ/ΤΚΜ, ως τεχνικός σύμβουλος της Πολιτείας, παραμένει 
«ανοιχτό» σε συνεργασίες, όχι μόνο με τον ΔΣΘ αλλά και με τους υπόλοιπους φορείς, σε ότι αφορά τον 
σχεδιασμό του αστικού ιστού και την ανάπτυξη της πόλης της Θεσσαλονίκης και της περιοχής της 
Κεντρικής Μακεδονίας.  

 


